

“Canadian National (West Indies) Steamships Limited”

R.S., c. F-10;  
1984, c. 31,  
s. 13

4. Part I of Schedule C to the *Financial Administration Act* is amended by deleting therefrom:

“Canadian National (West Indies) Steamships, Limited  
*Canadian National (West Indies) Steamships, Limited*”

1926-27, c. 29

5. The *Canadian National Steamships Act, 1927* is repealed.

ST. ANTHONY FISHERIES LIMITED

Procurement of  
dissolution

6. (1) The Minister of Fisheries and Oceans and the other persons holding shares of St. Anthony Fisheries Limited in trust for Her Majesty in right of Canada are hereby authorized to procure the dissolution of that company.

Closing out  
affairs

(2) The Minister of Fisheries and Oceans and the other persons holding shares of St. Anthony Fisheries Limited may do all things and perform all acts necessary for or incidental to closing out the affairs of that company.

R.S., c. F-10;  
1984, c. 31,  
s. 13

7. Part I of Schedule C to the *Financial Administration Act* is amended by deleting therefrom:

“St. Anthony Fisheries Limited  
*St. Anthony Fisheries Limited*”

SOCIETA A RESPONSABILITA LIMITATA  
IMMOBILIARE SAN SEBASTIANO

8. (1) The persons holding shares of Societa a responsibilita limitata Immobiliare San Sebastiano in trust for Her Majesty in right of Canada are hereby authorized to procure the dissolution of that company.

(2) The persons holding shares of Societa a responsibilita limitata Immobiliare San Sebastiano may do all things and perform all acts necessary for or incidental to closing out the affairs of that company.

R.S., c. F-10;  
1984, c. 31,  
s. 13

9. Part I of Schedule C to the *Financial Administration Act* is amended by deleting therefrom:

“Societa a responsibilita limitata  
Immobiliare San Sebastiano

«Canadian National (West Indies) Steamships, Limited»

4. La partie I de l'annexe C de la *Loi sur l'administration financière* est modifiée par suppression de ce qui suit :

«Canadian National (West Indies) Steamships, Limited  
*Canadian National (West Indies) Steamships, Limited*»

S.R., ch. F-10;  
1984, ch. 31,  
art. 13

5. La *Loi des paquebots nationaux du Canada, 1927* est abrogée.

ST. ANTHONY FISHERIES LIMITED

6. (1) Le ministre des Pêches et des Océans et les autres détenteurs d'actions de la société St. Anthony Fisheries Limited en fiducie pour Sa Majesté du chef du Canada sont autorisés à obtenir la dissolution de cette société.

Obtention de la  
dissolution

(2) Le ministre des Pêches et des Océans et les autres détenteurs d'actions de la St. Anthony Fisheries Limited peuvent prendre toutes les mesures nécessaires ou liées à la liquidation de cette société.

Liquidation

7. La partie I de l'annexe C de la *Loi sur l'administration financière* est modifiée par suppression de ce qui suit :

«St. Anthony Fisheries Limited  
*St. Anthony Fisheries Limited*»

S.R. ch. F-10;  
1984, ch. 31,  
art. 13

SOCIETA A RESPONSABILITA LIMITATA  
IMMOBILIARE SAN SEBASTIANO

8. (1) Les détenteurs d'actions de la Societa a responsibilita limitata Immobiliare San Sebastiano en fiducie pour Sa Majesté du chef du Canada sont autorisés à obtenir la dissolution de cette société.

Obtention de la  
dissolution

(2) Les détenteurs d'actions de la Societa a responsibilita limitata Immobiliare San Sebastiano peuvent prendre toutes les mesures nécessaires ou liées à la liquidation de cette société.

Liquidation

9. La partie I de l'annexe C de la *Loi sur l'administration financière* est modifiée par suppression de ce qui suit :

«Societa a responsabilita limitata Immobiliare San Sebastiano

S.R., ch. F-10;  
1984, ch. 31,  
art. 13